
Innkomne saker til generalforsamlingen 
 

 

Saker til belysning. 

Blylaget vel har over tid jobbet med blant annet disse sakene: 

 

* Ombygging av bryggeanlegget med en lavere brygge for småbåter. 

* Gjenreisning av pakkhus ved brygga, med tilrettelegging for badehus og badstue. 

* Veibelysning 

* Trafikksikkerhet. Glenneveien har fartsgrense 40km, noe som overholdes i svært  

varierende grad. Statens veivesen har foretatt fartsmålinger for flere år siden, og det  

skulle iverksettes nye tiltak dersom fartsgrensen ikke ble overholdt. 

* Skilting langs Glenneveien. Stedsnavnsskilt "Blylaget" satt opp ved Krystalldammen og  

ved Solbukta. Demontering av veiskilt i blylagskrysset som både er for store og delvis  

viser feil. Remontering av skilt som var riktige for stedet. 

* Snekkerstranda. 

* Feiring av 17. mai og St.Hans etter "koronatider". 

* Storgården Linnaro 

* Velhuset. 

* Korketrekkeren. 

Jeg ønsker at disse sakene belyses, hva er status nå, og hva ønsker vi å gå videre med. 

 

Med vennlig hilsen 

John Even Lunke Evensen 

 

 

 

 

 

Vet ikke om alt dette hører hjemme i velet, men her et noen saker fra oss til generalforsamling   

? Grundt ved brygga- farlig bør mudres opp  

? Trær velet sikkerhet- gren falt ned over bord  

? Sol på brygga- hadde bært deilig med sol på brygga ved å tynne/felle trær  

? Asfalt Blylagveien - glatt og grus renner av  

? Trafikk igjennom Blylaget med ny bebyggelse Bomansvik   

Spør hvis dere lurer på hva vi mener.   

Mvh  

Rune og Toril 


